

ANNEX 1

(List of products referred to in Articles 3 and 8 of the Agreement)

CN CODE	DESCRIPTION OF PRODUCT
2905.43	Mannitol
2905.44	D-glucitol (sorbitol)
3302.10.29	Mixtures of odoriferous substances and mixtures
3501	- Casein:
3501.10.10	-- For the manufacture of regenerated textile fibres
3501.10.50	-- For industrial uses, other than the manufacture of foodstuffs or fodder
3501.10.90	-- Other
	- Other
3501.90.90	-- Other
3502	Albumins (including concentrates of two or more whey proteins, containing by weight more than 80% whey proteins, calculated on the dry matter), albuminates and other albumin derivates:
	- Egg albumin:
	-- Dried:
3502.11.10	--- Unfit, or to be rendered unfit, for human consumption
3502.11.90	--- Other
	-- Other:
3502.19.10	--- Unfit, or to be rendered unfit, for human consumption
3502.19.90	--- Other
	- Milk albumin, including concentrates of two or more whey proteins:
3502.20.10	-- Unfit, or to be rendered unfit, for human consumption
	-- Other:
3502.20.91	--- Dried (for example, in sheets, scales, flakes, powder)
3502.20.99	-- Other
	- Other:
	-- Albumins, other than egg albumin and milk albumin (lactalbumin):
3502.90.20	--- Unfit. or to be rendered unfit, for human consumption
3502.90.70	--- Other
3502.90.90	-- Albuminates and other albumin derivates
3505.10	Dextrins and other modified starches
3505.10.10	Dextrins
3505.10.90	Other
3505.20	Glues
3809	Finishing agents, dye carriers to accelerate the dyeing or fixing of dyestuffs and other products and preparations (for example, dressing and mordants), of a kind used in the textile, paper, leather or like industries, not elsewhere specified or included
3809.10	- With a basis of amylaceous substances
	- Other
3809.91.00	-- Of a kind used in the textile or like industries (excluding 3809.91.00.90.11.19)
3809.92.00	-- Of a kind used in the paper or like industries (excluding 3809.92.00.90.00)
3809.93.00	-- Of a kind used in the leather or like industries (excluding 3809.93.00.90.00)
3824.60	Sorbitol, other than that of subheading 2905.44
4501	Natural cork, raw or simply prepared; waste cork; crushed, granulated or ground cork:
4501.10.00	- Natural cork, raw or simply prepared
4501.90.00	- Other

附件1

(协议第3条和第8条所述产品清单)

海关编码	产品描述
2905.43	甘露醇
2905.44	D-葡萄糖醇（山梨醇）
3302.10.29	芳香物质及其混合物的混合物
3501	- 酪蛋白:
3501.10.10	-- 用于制造再生纺织纤维
3501.10.50	-- 用于工业用途，不包括食品或饲料的制造
3501.10.90	-- 其他
	- 其他
3501.90.90	-- 其他
3502	白蛋白（包括两种或多种乳清蛋白浓缩物，含有按重量超过80%的乳清蛋白（以干物质计），白蛋白盐和其他白蛋白衍生物:
	- 卵白蛋白:
	-- 干燥的:
3502.11.10	--- 不适合或将被处理为不适合人类食用
3502.11.90	--- 其他
	-- 其他:
3502.19.10	--- 不适合或将被处理为不适合人类食用
3502.19.90	--- 其他
	- 乳白蛋白，包括两种或多种乳清蛋白的浓缩物:
3502.20.10	-- 不适合或将被处理为不适合人类食用
	-- 其他:
3502.20.91	--- 干燥的（例如，片状、鳞片状、薄片状、粉末状）
3502.20.99	-- 其他
	- 其他:
	-- 其他白蛋白，不包括卵白蛋白和乳白蛋白（乳清蛋白）:
3502.90.20	--- 不适合或将被认为不适合人类食用
3502.90.70	--- 其他
3502.90.90	-- 白蛋白盐及其他白蛋白衍生物
3505.10	糊精及其他改性淀粉
3505.10.10	糊精
3505.10.90	其他
3505.20	胶水
3809	整理剂、加速染色或染料固定的染料载体及其他产品和制剂（例如，上浆剂和媒染剂），用于纺织、纸张、皮革或类似工业，未在其他地方列明或包括
3809.10	- 以淀粉物质为基础
	- 其他
3809.91.00	-- 用于纺织或类似工业的类别（不包括3809.91.00.90.11.19）
3809.92.00	-- 用于纸张或类似工业的类别（不包括3809.92.00.90.00）
3809.93.00	-- 用于皮革或类似工业的类别（不包括3809.93.00.90.00）
3824.60	山梨醇，子目2905.44以外的其他山梨醇
4501	天然软木，原料或简单加工；废软木；压碎、颗粒状或研磨软木:
4501.10.00	- 天然软木，原料或简单加工
4501.90.00	- 其他

5201.00	Cotton, not carded or combed
5301	Flax, raw or processed but not spun; flax low and waste (incl. yarn waste and gartnetted stock)
5302	Ture hemp (Cannabis sativa L.), raw or processed but not spun: low and waste of true hemp (incl. yarn and gartnetted stock)

5201.00	棉花，未梳或未精梳
5301	亚麻，生的或经加工但未纺；亚麻短纤及废麻（包括纱线废料和回丝）
5302	大麻（Cannabis sativa L.），生的或经加工但未纺：大麻短纤及废麻（包括纱线和回丝）